
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  05/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τον κ. Υπουργό  Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
            2) Τον κ. Υπουργό  Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
            3) τον κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
             
 
ΘΕΜΑ: «Το άκρον άωτον του επιτελικού χάους στο Κτηματολόγιο» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σκηνές χάους με διαπληκτισμούς και ουρές επικρατούν τις τελευταίες ημέρες στα 
κτηματολογικά γραφεία, καθώς εφαρμόστηκε η υποχρεωτικότητα των ηλεκτρονικών 
συναλλαγών, αλλά τα υποστηρικτικά συστήματα πληροφορικής ετίθεντο εκτός 
λειτουργίας  συνεχώς. 
 
Πρόκειται για  μια δημόσια υπηρεσία που στοίχισε 1,2 δισ. ευρώ και είναι από τις πιο 
εύρωστες, καθώς αποκομίζει έσοδα που διαμορφώνουν ήδη αποθεματικό 600 
εκατομμυρίων, βρίσκεται στο απόλυτο χάος, με χιλιάδες πολίτες αλλά και επαγγελματίες 
συναλλασσόμενους (δικηγόρους-συμβολαιογράφους) να ταλαιπωρούνται φτάνοντας σε 
διαπληκτισμούς με τους υπαλλήλους. 
 
Υπενθυμίζεται μάλιστα ότι η μεταφορά του φορέα «Ελληνικό Κτηματολόγιο» από το 
Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας στο Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης με  
συνοδεύτηκε με εξαγγελίες ότι όλα θα γίνονται απλά με το «πάτημα ενός κουμπιού», το 
οποίο θα βοηθούσε η κτηματογράφηση να ολοκληρωθεί εντός του 2021. 
 
Αυτό όμως είχε ως αποτέλεσμα η στελέχωση των γραφείων να  εγκαταλειφθεί και χιλιάδες 
πράξεις να εκκρεμούν ως προς τον νομικό τους έλεγχο. Το Σωματείο Εργαζομένων  
καταγγέλλει « προχειρότητα στον σχεδιασμό του φορέα, υποστελέχωση, άγνοια δημόσιας 
διοίκησης και αδιαφορία», τονίζοντας ταυτόχρονα ότι «οι συμβολαιογράφοι και οι 
δικηγόροι σε όλη τη χώρα είναι συνεργάτες του Ελληνικού Κτηματολογίου και ως τέτοιοι 
πρέπει να αντιμετωπίζονται με σεβασμό και ευπρέπεια από τις διοικήσεις του φορέα και 
του Υπουργείου» 
 
Βάσει των ανωτέρω, 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5628

Ημερομ. Κατάθεσης:

6/6/2022



1) Για ποιο λόγο ταλαιπωρούνται χιλιάδες πολίτες και επαγγελματίες (δικηγόροι και 
συμβολαιογράφοι) από το επιτελικό χάος που η ίδια Κυβέρνηση εισήγαγε το 
Ελληνικό Κτηματολόγιο; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να ανασταλούν οι ηλεκτρονικές 
συναλλαγές, έως αποκατασταθούν οι ηλεκτρονικές δυσλειτουργίες στα συστήματα 
πληροφορικής; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να επιτρέπεται άμεσα η πρόσβαση στους  
επαγγελματίες δικηγόρους και συμβολαιογράφους δυνάμει του άρθρου   34§2 του 
N. 4194/2013, προκειμένου να προωθούνται γρηγορότερα οι υποθέσεις των 
πολιτών; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




